



Announcement from Ithmaar Holding B.S.C.

**To: Bahrain Bourse;
: Boursa Kuwait; and
: Dubai Financial Market**

Further to our announcement on Thursday 13 August 2020, the CEO of Ithmaar group stated that the financial results of Ithmaar Holding, a Bahrain-based Investment Firm that is listed on the Bahrain Bourse, Dubai Financial Market and Boursa Kuwait, for the period ended 30 June 2020 are being finalised and will be published on 21 August 2020 following the usual necessary regulatory clearance and the approval of the Board of Directors on 20 August 2020, and immediately thereafter the financial results will be announced, and the financial statements will be published on 21 August 2020.

Ithmaar Holding is licensed and regulated as a Category 1 Investment Firm by the CBB. Ithmaar Bank, a Bahrain-based Islamic retail bank, is a separate legal entity from its parent, Ithmaar Holding. The group CEO added that Ithmaar Bank, which owns and operates the largest sharia compliant retail banking networks in Bahrain, is not listed on any stock exchanges. The Bank continues to invest heavily in further enhancing its conventional and digital products and services, most recently launching a new mobile banking app as part its award-winning digital initiatives.

تصريح من شركة الإثمار القابضة ش.م.ب.

السادة / بورصة البحرين،
/ بورصة الكويت، و
/ سوق دبي المالي

عطفا على ماتم الاعلان عنه يوم الخميس 13 أغسطس 2020، صرح الرئيس التنفيذي لمجموعة الإثمار أن النتائج المالية لشركة الإثمار القابضة، وهي شركة استثمارية تتخذ من البحرين مقراً لها وأسهمها مدرجة في كل من بورصة البحرين وسوق دبي المالي وبورصة الكويت، للفترة المنتهية في 30 يونيو 2020 يتم العمل عليها حالياً وستنشر بتاريخ 21 أغسطس 2020 بعد الحصول على موافقة واعتماد الجهات الرقابية اللازمة ومجلس الإدارة، حسب المعتاد. بعدها على الفور سيتم الإعلان عن النتائج المالية وسيتم نشر البيانات المالية بتاريخ 21 أغسطس 2020.

إن الإثمار القابضة هي شركة مرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي كشركة استثمار فئة 1 وتخضع لإشرافه. أما بنك الإثمار، وهو بنك تجزئة إسلامي يتخذ من البحرين مقراً له، فهو كيان قانوني منفصل عن الشركة الأم، الإثمار القابضة. وقد صرح الرئيس التنفيذي لمجموعة الإثمار أن بنك الإثمار، والذي يمتلك ويدير أكبر شبكات فروع التجزئة المصرفية الإسلامية في البحرين، ليس لديه أسهم مدرجة في أسواق المال. ويواصل البنك التركيز



على الاستثمار في تطوير منتجاته وخدماته، حيث قام مؤخراً بإطلاق تطبيق الهاتف النقال الجديد كجزء من مبادراته الرقمية الحاصلة على جائزة.

Name	Sameh Mohamed Fadhel Mahmandar	سامح محمد فاضل مهندار	الإسم
Title	Authorized signatory	توقيع مخول	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			